
Bylaugsmøde; mandag den 28-5-2018
Deltagere: Thomas, Jørdis, Anette, Torben, Merete, Lone, Inga, Ingelise, Laura. Carsten var syg. 

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde.
Godkendt uden kommentarer
2. Nyt fra oldermanden.
a) Valg Oldermand -Thomas; kasserer Inga – på betingelse af, at der kun er én kasse og at der
laves faste skriftlige aftaler om rengøring; sekretær – Carsten; Teknisk ejedomsansvarlig: Torben
b) Forslag til forretningsorden, her var der et par tilføjelser i anledning af, at vi er blevet flere
medlemmer i bestyrelsen. Thomas retter til, og vi får den til underskrift næste møde.
c) Kalender: Gymnastik starter 3/9 ind til 1/5 dog ikke i julen. Husk at skriv, hvilket hus et
arrangement afholdes i.

Desuden er der aftalt følgende arrangementer:

Dato Arrangement Tovholder (Hjælper)
9. juni Fugleskydning Merethe
16. juni Vinsmagning Thomas
21. juni Musik i haven Aktivitetsudvalget
23. juni Skt. Hans Pia
18. august Sommerfest Thomas  - Merethe (Revy)
2. september Loppemarked Merethe – Thomas (mad)
13. september Fællesspisning Pia (Lone)
3. oktober Fællesspisning Torben (Merethe)
26. oktober Vinsmagning Thomas (Laura)
1. november Banko Merethe
6. november Fællesspisning Inga (Laura)
24. november Julefrokost Thomas (Laura)
15. januar 2019 Fællesspisning Merethe (Annette)
6. februar Fællesspisning Carsten
28. februar Fællesspisning Lone (Pia)
16. marts Vin og mad Thomas (Anette)
8. april Fællesspisning Ingelise (Jørdis)
4. maj General Forsamling Thomas

Oldermandens beretning:
Stikledning går gennem Jørgen og Annelises grund. Det skal kommunen sørge for at få
ordnet  sammen  med  matrikuleringen  (Bylaugshuset  står  halvt  på  den  ”forkerte”
grund). Der skal være +2 m til vedligehold etc.
Vi skal være bedre til at informere vore borgere.
Vi skal have lavet en ”Velkommen til Sæby” folder – Laura laver udkast.
Husk at bruge vores rundsendingsmailliste.

3. Beretning fra kassereren.
a) Regnskabet er i orden.



4. Nyt fra udvalgene.
a) Aktivitetsgruppen

Merethe står for billetsalg til Musik i Haven
b) Sæbyposten

Intet nyt
c) Vej / Trafik

Se beretningen fra GF
d) Legeplads

Dialogmøde To 31/5. Vi må nok starte forfra pga. nye personer hos kommunen.
e) Hjemmeside / Facebook / PR

Anette kigger på en mulig modernisering af hjemmesiden – sammen med Carsten
f) Andre arbejdsgrupper der er tilknyttet Bylauget

a) Skilteudvalget mødes/aftaler snarest. Forslag fremsendes til bestyrelsen til beslutning, så vi
kan have A-skilte til sommerfesten.
b) Der oprettes en husgruppe. Denne gruppe mødes og finder en husbestyrer – for begge
huse  –  inden  1/7.  Udvalget  består  af  Ingelise,  Merethe  og  Jørdis.  Husgruppen kommer  med
forslag til rengøringsaftaler, takstblad med tydelige definitioner. 

5. Arrangementer
Sommerbørnefest er aflyst, da der ikke var deltagere fra Sæby. Se i øvrigt ovenfor.

6. Den Gamle Skole.
Kommentarer til den fremsendte kontrakt indsamles og sendes til kommunen. Vi har fået pris
fra Rambøll  på forventet nødvendige udbedringer:  400.000 kr.  og vi  forventer et  lignende
beløb til energiforbedringer. Dernæst kommer udgifter til den nødvendige ombygning. Husk
detaljerne fra Oldermandens beretning. 
Vi søger puljemidler til bl.a. stole og borde, som vi kan benytte fremover. De nuværende er
MEGET tunge at flytte med.
Det midlertidige køkken laves i sommerferien.

7. Bylaugshuset
Der ønskes perlesten til at lægge på gårdspladsen om lindetræet. 
Der skal indkøbes og nedsættes permanente holdere til flagene.  
Vi skal finde et nyt brugt vindue til den anden gavl. Pris?

8. Gadekær
Der  laves  render  ned  til  gadekæret  fra  pytterne  på  vejen.  Løsningen  er  godkendt  af
kommunens biolog.

9. Indkommende forslag
Der købes en vimpel.
Vi skal have tjekket forsikringer – særligt ansvar. - Carsten

10. Fastlæggelse af næste møde
Næste møde bliver Man 6/8 i bylaugshuset kl. 18. Annette sørger for mad. 


